

Evangelical Formosan Church Orange County

2013: The Year of Evangelism Christ Laborers, Gospel Messengers

Pastor Emeritus: Sue-Hui Chou

Jan. 20, 2013

#3103

Praise & Worship

Offering & Announcements

Sermon by Pr. Isaac Liao
Wisdom for Dummies: A Guide For The Rest of Us
Proverbs 2

Worship & Response

Benediction

教會聯絡方式	10750 Lampson Ave, Garden Grove, CA 92840					
教習聊給カ式 Church Info	TEL: (714) 534-55	TEL: (714) 534-5531 FAX: (714) 534-2264				
Church Illio	WEB: www.efcoc.o	org				
主任牧師	莊澤豐	分機	Chuana@afaaa ara			
Senior Pastor	Tse-Feng Chuang	x 102	Chuang@efcoc.org			
英語傳道	陳威任	分機	WillChan@ofooo org			
English Pastor	Will Chen	x 113	WillChen@efcoc.org			
傳 道	郭家暢	分機.	CharleyKuo@efcoc.org			
Associate Pastor	Charley Kuo	x 103	Chaneyrous electroning			
傳 道	廖光詠		IsaacLiao@efcoc.org			
Associate Pastor	Isaac Liao		IsaacLiao @ elcoc.org			
義務牧師	賴瑞珍	分機	RueyLai@efcoc.org			
Volunteer Pastor	Ruey Lai	x 110	RueyLal@elcoc.org			
義務牧師	顏明誠		GeorgeYen@efcoc.org			
Volunteer Pastor	George Yen		George reneedcoc.org			
祕 書	陳燕珠	分機	YenChuChen@efcoc.org			
Secretary	Yen Chen	x 101	renondonen@elcoc.org			
行政助理	鄭聖慧	分機.	SusannaKuo@efcoc.org			
Admin. Coordinator	Susanna Kuo	x 111	Susaillando@elcoc.org			
總務助理	沈文平					
General Assistant	Wen-Ping Shen					

[EVENT CALENDAR]

01/27	Congregational Meeting	11:30 am
02/02	Leadership Training / Vision Casting	09:00 am
02/08	Encounter Worship	07:30 pm
03/02	Passion for the Nations Conference	
03/29	Good Friday Service	07:30 pm
03/31	Easter Service	10:00 am
05/25-27	2013 EFC Retreat	

[ANNOUNCEMENTS]

[Welcome] Welcome to EFCOC! If today is your first time visiting us, we are glad you are here!

[New Series] The fear of the Lord is the beginning of wisdom! We are starting the New Year on a new series "Wisdom" which will focus on the book of Proverbs. Join us as we learn to apply the wisdom of God on our lives!

[Congregational Meeting] There will be a church wide congregational meeting on 1/27 @ 11:30am. We will be confirming last year's financial statement as well as this year's budget. All active members should plan to participate.

[Leadership Training] As we kick off 2013 at OCEM, we are eager to share with you the vision God has given us for the year. The annual EFCOC Leadership Training will be held on Saturday 2/2 from 9:00am – 3:00pm. It will be a time where we worship together, pray together, and dream together. It is open to everyone but mandatory for anyone who is serving in OCEM. Light breakfast and lunch will be provided. Please register with Andrea by 1/27.

[Bible Reading] Want to experience God in a new and fresh way in 2013? It all starts with reading the word of God. We have two reading schedules available for you this year. For those who have a busier schedule, "New Testament in a Year" would be perfect for you. If you can spare between 15 to 30 minutes each day, a more balanced "TWA – Time With Abba" would be great. Sign up and join our reading groups at www.getpassage.com. Let us grow in the Lord together!

[Mexico Mission] Hola! Are you interested on joining a team to head down to Mexicali from 3/30 – 4/3 for some mission work? Please sign up with Sydney if you are interested. Please note, since this trip is taking place over the Easter weekend, we are still praying about whether to participate or not. A decision will be made once we gather the interest list.

[SoCal EFC Retreat] All EFC family retreat is back! 2013 SoCal EFC Memorial Weekend Retreat will be held on 5/25-27 @ Towne and Country Resort in San Diego. There will be different tracks for Mandarin, English, and Children. Please mark your calendar and plan ahead for this special retreat. Stop by the lobby in social hall during lunchtime to register. For more information, please visit www.efcevents.org.



柑縣台福基督教會 01月20日2013年

台福總會主題: 『裝備年』

[作主精兵、廣傳福音]

柑縣教會主題:

[悔改、禱告、宜道]

榮譽牧師: 周淑慧

#3103

	主日晨禱會		主日晨禱會 主日崇拜		基督徒	教育
華語	9:30	大 堂	10:00-11:30	大 堂	11:35-12:25	分課堂
台語	9:30	大 堂	11:30-12:30	教育館	10:15-11:10	教育館
英語	9:30	英文堂	10:00-11:15	英文堂	11:15-12:15	教育館
兒童			10:00-11:00	教育館	11:00-12:00	兒童館

【主日崇拜程序】

華語崇拜 10 AM

台語崇拜 11:30 AM

宣召	孫克讓執事	黄滿輝弟兄
詩歌	敬拜讚美團	#113B/103(吳顯明)
禱告	牧師	司會
讀經	列王記上 18:17-46	列王記上 18:17-46
獻詩	那清麗夏日早晨	賜我自由
證道	莊澤豐牧師	莊澤豐牧師
	重修祭壇,爭戰得勝	重修祭壇,爭戰得勝
奉獻	司會	司會
報告	司會	司會
聖詩	生命聖詩:#343	新聖詩:#252
祝禱	牧師	牧師



【2013 年成人主日學 / Adult Sunday School】

從耶和華見証人談起	台:林文山	10:15am - 11:10pm	Room 204A
約拿書	華:唐東煥	11:35am - 12:25pm	大堂
永恆的福音	華:莊師母	11:35am - 12:25pm	Room 205
從基督教科學會談起	華:顏明誠	11:35am - 12:25pm	Room 208A

【上週統計報告 / Last Week's Attendance & Offering】

L工 通航 引 報告 / Last Week's Attendance & Onering 】								
上週人數	華語崇拜	台語崇拜	英語崇拜	兒童崇拜				
Last Week Attendance	Mandarin	Taiwanese,	English	Children				
Last Week Attendance	Service	Service Service Servi		Service				
禮拜 Service	163	36	56	15				
主日學 Sunday School	87	8		15				
全部禮拜 Total	270							
上週奉獻	\$5,013.00	\$440.00	\$1,105.00					
Last Week Offering	ψ5,015.00	ψ440.00	ψ1,105.00					
其他奉獻 Others	建堂	宣道	愛心	感恩				
共同中黨 Others	Building	Mission	Love	Thanks				
	\$4,750.00		\$200.00	\$100.00				
上週奉獻共計 Total	\$11,608.00	該月累計 Monthly Total		\$18,762.00				
		該月預算 Monthly Budget		\$49,230,99				

【服事同工 / Serving Co-workers】

	twitting of the mental of					
	本週			下週		
	華語崇	拜	台語崇拜	台華語崇拜		
證道	莊澤豐物	女師	莊澤豐牧師	賴瑞珍牧師		
司會	孫克調	Ę	黃滿輝	安寶傑		
晨禱會	晏奎文		奎文	盧雪鳳		
敬拜團	郭家暢		華青	許敏又		
鋼琴	張淑清		龔靜玲	張淑清		
招待	程日祥/程	東早	蔡香美	吳鵑妃/賴瑞霞		
值星 On	值星 On Duty 本週:邱世彥		本週:邱世彥	下週:吳國祥		
午餐 Lunch Anaheim & Cerritos		High School				
English I	English Preaching Pr. Isaac Liao		Pr. Isaac Liao			
English Presider Pr. Will Chen		Andrea Chen				

【教會團契 Fellowship

【教育图奖	reliov	vsnip]
健身舞蹈	週日	13:15
國度晨禱	週二	06:30
迦勒團契	週三	10:00
禱告 會	週三	20:00
詩 班	週五	19:30
華語青年	週五	20:00
迦南團契	週五	20:00
雅歌團契	週五	20:00
英青少契	週五	20:00
兒童團契	週五	20:00

【家庭小組 Cell Groups】

【家庭小組 Cell Groups』						
Anaheim	黄玲清	每週一	20:00			
H. Beach	呂茂財	隔週一	20:00			
Fountain Valley	顏青毅	隔週一	20:00			
PCH	賴瑞珍	每週四	20:00			
Cerritos	賴細梅	每週五	19:30			
Placentia	黃滿輝	隔週五	19:00			
清心小組	朱 虹	隔週六	16:00			
北橙小組	許格精	隔週六	19:00			

【事工報告】

- 1. 歡迎首次參加禮拜的朋友,請留步用餐交誼,願神祝福。
- 2. 下主日 1/27 十時台華合堂崇拜,11 點半舉行<u>和會</u>,確認去年結算並通過今年預算。積極會員名單如公告欄,如需修正,請洽格精長老。
- 3. 柑縣《<u>團隊事奉研習會</u>~建立健康成長的教會》2/2 週六 9-15 時,請所有長執/團契/小組/聖樂及其他事奉,或有心服 事的兄姊都參加,請即向聖慧登記〈供早點/講義/中餐〉 08:50~09:15 報到/早點
 - 09:15~09:35 敬拜讚美/禱告/報告
 - 09:35~10:15《健康的團隊互動》莊澤豐牧師〈華英〉
 - 10:15~10:45《一起同心來建造》黃文雄長老〈華英〉
 - 10:45~11:10《健康成長的教會》顏明誠牧師
 - 11:10~12:00《同工事奉的要領》廖明發牧師 DVD-Ⅱ
 - 12:00~12:40 午餐交誼
 - 12:40~13:30《柑縣回顧與展望》郭家暢傳道
 - 13:30~14:20《分組研討與訓練》陳德明長老
 - 14:20~15:00《綜合報告與畢會》郭家暢傳道
- 4. 本會 2/23 元宵節中午擬舉辦社區美食分享,並有傳統布袋 戲演出助興,請踴躍邀友參加。
- 5. 下主日 1/27; 華台語聯合崇拜,證道賴瑞珍牧師:『錫安 未來的榮耀』(賽 4: 2-6)。

【特會報導】

- 1. 唐崇榮牧師佈道大會《人的尊嚴墮落與救贖》2/1-3 在拿撒勒教會 3700 Sierra Madre Bl., Pasadena, 詳如佈告欄。
- 2. 台福聯合靈修會『台福人、生命火、主門徒』5/25-27 在聖地牙哥,蔡茂堂牧師主講。教會補助膳食費: 13 歲起\$40,4-12 歲\$25; 提早報名優待,詳洽炳奇長老。

【團契/小組】

本週三上午 10 時迦勒團契由陳燕珠姐妹分享:「約翰福音第二章」,請踴躍參加。

【敬拜事工】

- 1. 敬拜團隊歡迎對敬拜讚美有負擔的兄姊參與,二月將開始 新的(敬拜小組):每月雙數週五 8-10PM。在 209 室。
- 2. 敬拜團練習:每主日下午 1:15-2:30 〔為下週服事練習〕地 點:大堂,歡迎參加,請洽郭家暢傳道。

【關懷/代禱】

- 1. 炳奇父親、吳德聖牧師、游育珮、Barbara 許、陳陵雲、 王月英、本藍父親、茂財母親、黛芬父親、陳美基代禱。
- 2. 正常基督徒每日靈修、參加主日崇拜/禱告會、加入一個小 組或團契,主動關懷兄姊,每年領一人歸主。

【建堂報導】

- 1. 兒童館改建預算約 \$ 60 萬;加上停車場/廚房/廁所及主堂 照明/影音/空調整修與太陽能裝置等,合計預算約 \$ 78 萬,謝謝兄姊們擺上「損得樂意的人,是神所喜爱的。」
- 2. 請為建築師 Alex 凃、營建商選定、經費籌募、整建委員及 全教會同心參與代禱,相信神必賜下喜樂與豐盛祝福。

【社區及甘泉事工】

- 1. 健身舞蹈班~每主日下午 1:15 在 204 教室,歡迎參加!
- 2. 甘泉藝術學校需義工及開發新課程,請洽郭傳道。

【宣道】

- 1. 俞媽 1/22-4/20 在台北內湖、彰化北斗、高雄大社、苗栗 大西盲道代禱。
- 2. 為台福 106 間教會、2020-200 間-2 萬人植堂目標;本會 支援高雄生命樹/北港台福/台灣基層福音/宣教士代禱。
- 3. 本會籌設「建堂/宣道基金」支票抬頭EFCOC,請註明: 建堂或宣道基金。

【靜默小品】

智慧的溝通〈下〉

提建設性意見,而不是批判性

多說:"讓我們",而不是"難道是"

微笑地提出接納性看法,而不是定罪性

多以"我們"為主詞,少以"你們"為主詞

「智慧人的舌善發知識;愚昧人的口吐出愚昧。」(箴 15:2)

【背誦金句】

「你們當剛強壯膽,不要害怕,也不要畏懼他們,因為耶和華你的神和你同去。他必不撇下你,也不丟棄你。」(申 31:6)

【每日讀經】

週一	週二	週三	週四	週五	週六	週日
代上	代上	代上	代下	代下	代下	代下
25-26	27-28	29	1-2	3-5	6	7-8